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Zveza Društev Rokometnih Sodnikov Slovenije I Leskoškova 9e, p.p. 535 I 1000 Ljubljana 

 

 
 

Datum: 11.06.2024 
 

POROČILO O DELU ZDRSS za sezono 2023/2024 
 

Poročilo o delovanju Zveze Društev Rokometnih Sodnikov podajamo za sezono 2023/2024.  
 
Vodstvo ZDRSS je bilo v obdobju sezone 2023/2024 aktivno na več področjih. 
 
Izpostaviti velja organizacijo naštetih dogodkov in aktivnosti, v sodelovanju s člani Strokovne 
komisije ZDRSS, Komisije za sojenje Rokometne Zveze Slovenije in/ali člani ZDRSS:  
 

a. Na podlagi izvedenega seminarja za nove sodnike, je s sojenjem v sezoni 2023/2024 
pričelo s sojenjem 15 novih sodnikov začetnikov, ki skupaj s starejšimi in izkušenejšimi 
kolegi sodijo predvsem tekme mlajših kategorij, v mesecu aprilu 2024 pa smo izvedli še 
en seminar za sodnike začetnike, kjer je bilo prisotnih 15 novih sodnikov, ki bodo šele v 
sezoni 2024/2025 pričeli z aktivnim sojenjem rokometnih tekem;  

 

b. Perspektivne sodniške pare smo uvrstili na »perspektivno« listo sodnikov, ki so podvrženi 
večjemu številu kontrol s strani izbranih sodnikov iz A1 liste, s čimer se spremlja napredek 
sodnikov na področju sojenja, kot ostalih segmentov dela sodnikov. Rezultat tega dela je 
da je en par, ki je bil v sezoni 2022/2023 uvrščen na perspektivno listo v sezoni 2023/2024 
pričel s sojenjem 1.B moške lige ter 1. A ženske lige, 

 

c. Na perspektivni listi sta tudi uvrščena oba para, en moški in en ženski, ki sta v programu 
EHF YRP in sta tudi že nominirana v letošnjem poletju na sojenje tekem na Madžarsko. 

 

d. Komisija za sojenje se je pred letošnjo sezono maksimalno angažirala za pripravo sodnikov 
z organizacijo kvalitetnega seminarja pred začetkom sezone, saj smo imeli za glavnega 
predavatelja na dvodnevnem seminarju spet enega od uglednih tujih strokovnjakov, ki je 
odgovoren za delo na IHF g. Balasza Soosa. Velik poudarek je dal na razlago novih pravil 
in na ostale najpomembnejše komponente v rokometnem sojenju ter pomembni vlogi 
delegatov na tekmah in njihovem sodelovanju oz. vlogi pri vodenju tekme kot dogodka. 
Povabili smo tudi trenerje, a je bil odziv žal zelo majhen! Komisija pa se je angažirala tudi 
pri delu s posameznimi sodniškimi pari pred in med sezono. 

 

e. V tej sezoni smo na željo klubov uvedli tudi ocenjevanje sodnikov s strani klubov in  
samoocenjevanje sodnikov. Klubi se niso posluževali te možnosti, saj so le trije klubi 
kolikor toliko redno posredovali poročila o sojenju, še 6 klubov pa je posredovalo 
poročilo 1 do 4 v celotni sezoni. 



2/1 

Zveza Društev Rokometnih Sodnikov Slovenije I Leskoškova 9e, p.p. 535 I 1000 Ljubljana 

 

f. Izvedli predavanje na vsakoletnem trenerskem seminarju na Rogli; 

 

g. Izvedli predavanje na seminarju za trenerje mlajših kategorij; 

 

h. Izvajamo predstavitve sodniškega dela, skladno z dogovori s posameznimi združenji, ki pa 
v celoti ni bilo izvedeno, oz. se je program v drugem delu sezone popolnoma ustavil in 
smo v sodniški organizaciji izvedli že uveljavljen in predhodno omenjen centralni seminar 
za sodnike začetnike v Ljubljani. Program regijskih obiskov, ki je bil predhodno do 
potankosti usklajen s posameznimi združenji bi bilo po naši oceni potrebno izvesti ciljno 
usmerjeno in za začetek vsaj dva krat na sezono. 

 

i. Izvedli smo delavnice za sodnike A1 in A2 liste pred nadaljevanjem sezone v članskih 
tekmovanjih, za liste sodnikov B1, B2, Z in perspektivne liste, pa so bile izvedene delavnice 
v lokalnih društvih; 

 
Člani ZDRSS so bili aktivni na mednarodnem področju, kjer so uspešno zastopali RZS in ZDRSS.  
Slovenija je naredila v tem letu spet velik korak naprej pri sodnikih na mednarodnem področju. 
Naš par Lah – Sok, ki sodi vse najpomembnejše tekme na svetu je bil izbran za najboljši par na 
svetu. Sta udeleženca vseh največjih tekmovanj – evropsko in svetovno prvenstvo in derbiji lige 
prvakov. Kot krona pa je bilo sojenje finala lige prvakov in olimpijske igre 2024, ki so njune tretje 
zapored. Naš drugi par Backovič – Palačković se tudi uveljavlja in sta sodil final four ženske lige 
prvakov. Tretji mednarodni par Satler – Pukšič pa je bil nominiran za finale ženskega evropskega 
pokala, ter na mladinsko moško prvenstvo do 20 let in na kadetsko svetovno prvenstvo, kjer se 
bo potegoval za pridobitev IHF kategorije. Tudi naši delegati so prisotni na vseh pomembnih 
evropskih in svetovnih tekmovanjih, kar pomeni, da imamo stik z vsemi trenutnimi trendi v 
sojenju na svetu.  
 
V tej sezoni smo uvedli Video replay, da bi zmanjšali število sodniških napak. Je pa ta pripomoček 
potrebno nadgraditi, saj z eno kamero ni mogoče zagotoviti dovolj kvalitetnega preverjanja. Toda 
začetek je in projekt je potrebno nadgraditi. EHF ponuja pomoč in tehnične rešitve, potrebno je 
začeto nadaljevati. 
 
Ocenjujemo, da je bil storjen korak naprej, v smislu razširitve kvalitetne baze sodnikov za sojenje 
najtežjih tekem. 
 
Nekaj težav nam povzroča izvzemanje sodnikov in delegatov s strani klubov, saj ob poškodbah in 
boleznih večjega števila sodnikov in v primeru sojenja naših mednarodnih parov v Evropi, v 
določenih kolih za določeno tekmo ni bilo na razpolago dovolj kvalitetnih sodniških parov. 
Apeliramo na vodstvo tekmovanj in RZS, za prenehanje takšne prakse, ki je nimajo nikjer drugje, 
saj bi potem tudi sodniki lahko izvzeli določen klub, kar pa ne vodi nikamor. Težava, ki jo vidimo 
je tudi ta, da na 2. ligi za moške, kjer so zelo zahtevne tekme, nimamo delegatov. Za primerjavo 
imajo nekatere rokometne države delegate na prav vseh tekmah, tudi na tekmah najmlajših. 
Ocenjujemo, da je potrebno izboljšati delo delegatov, ki morajo biti opora sodnikom.  
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Še vedno ostaja eden od največjih izzivov na strani sodniške organizacije pridobivanje novih 
kandidatov za rokometne sodnike. Z aktivnostmi za pridobivanje novih sodnikov bomo 
nadaljevali, kot je bilo to izvedeno do sedaj, se pravi preko vseh kanalov RZS, s predstavitvijo po 
posameznih regijah in klubih ter sistematično usposabljali nove sodnike, ki se bodo odločili za 
vstop v naše vrste.  
Opažamo sicer zmanjšan osip števila sodnikov ampak razmeroma majhen priliv mladih sodnikov. 
Trenutno imamo 119 sodnikov. Na seminarju za začetnike v mesecu aprilu, smo res imeli 15 
kandidatov. Sedaj pa je z njimi potrebno ogromno dela, ki ga bodo v večini opravila matična 
društva. Apeliramo na RZS, da pomaga, pri zmanjševanju pritiskov, ki so jih v najmlajših 
kategorijah deležni mladi sodniki. Gre za žaljenje, kritiziranje, obrekovanje na tekmah in preko 
socialnih omrežij. Prav slednje je postala praksa nekaterih klubov, ki izrabljajo spletne medije za 
pritisk nad sodnike. Zaradi tega je v zadnjih letih po nekaj tekmah prenehalo soditi večina 
začetnikov. Skupaj z RZS in nekaterimi klubi smo letos pridobili spet nekoliko večje število 
začetnikov, ki pa jih moramo sedaj s skupnimi močmi obdržati. 
 
Za normalen potek prvenstev bi potrebovali vsaj 150 sodnikov, do take baze pa lahko pridemo le 
če se bodo v program pridobivanja kandidatov vključili predvsem klubi iz najbolj deficitnih regij 
t.j. Primorske in Goriške, Podravske in Pomurske ter Jugovzhodne Slovenije.  
 
V začetku leta 2024 uspešno tudi zaključili pogajanja z združenji in RZS ter podpisali dogovore z 
vsemi predstavniki klubov in RZS. Ob tem sedaj še potekajo finalni dogovori med ZDRSS in RZS 
glede poteka izstavljanja računov ter posledično rednega plačevanja sodniški in delegatskih 
stroškov s strani RZS. Pred pričetkom sezone 2024/2025 si želimo, da uskladimo operativni 
dogovor na kakšen način bodo zadeve potekale in tudi da zagotovimo redno plačevanje sodniških 
stroškov. 
 
V nadaljevanju bo strokovna komisija usmerila svoje sile v poenotenje kriterijev vseh sodnikov 
predvsem pa moramo močno delati na področju zaščite zdravja igralcev ob nedovoljeni grobi igri 
in neprimernega obnašanja uradnih oseb na tekmah kar kot celota kvari sliko naše lepe igre.  
 
Na tem mestu ponovno apeliramo tudi na nujnost nadgraditve in posodobitve Disciplinskega 
pravilnika RZS, predvsem zaradi zadnjih anomalij v sankcioniranju kršiteljev na eni strani igralcev 
in trenerjev ter na drugi strani delegatov in zapisnikarjev.  
 
S spoštovanjem, 

 
ZDRSS, Predsednik 

Mirko Palačković 
 

 


